

## 惡劣天氣上課 / 考試安排

### 兼讀課程 / 特約課程

(不包括工藝測試、平安卡、銀卡、密閉空間、吊船、氣體焊接及指明課程)

當八號或以上颱風或極端情況或黑色暴雨警告生效時，請參照以下上課安排：

**日間課程：** 於 06:00 仍未除下，則日間課程取消

**晚間課程：** 於 16:00 仍未除下，則晚間課程取消

學院將於 3 個工作天內，以電話或書面通知學生另定上課日期。

**Class / Exam Arrangement During Bad Weather Conditions**  
**Part-time Course / Commissioned Course**  
**(Excluding Trade Test, Safety Card, Silver Card, Confined Space, Gondola, Gas Welding and Specified Course)**

Please refer to the following arrangement when a typhoon signal no.8 or above, or extreme condition, or a black rainstorm signal is in force:

**Daytime courses:**

If such signal is still in force at 06:00, all daytime classes will be cancelled.

**Evening courses:**

If such signal is still in force at 16:00, all evening classes will be cancelled.

The campus will inform the concerned students about the rescheduling of classes / exams by phone or in writing within 3 working days.